
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 30. juni 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål CJ

I forlængelse af brev fra ombudsmanden af 28. juni 2017, jf. BEU alm. del - bilag 279, om

de fortsat stigende sagsbehandlingstider på arbejdsskadeområdet bedes ministeren re-

degøre for følgende spørgsmål:

– Hvad er årsagen til, at sagsbehandlingstiden på arbejdsskadesager ikke er faldet i

2016?

– Hvad vil ministeren gøre for at sikre, at sagsbehandlingstiderne kommer ned på det

niveau, som ministeren og den tidligere Arbejdsskadestyrelse har udtrykt forventning

om?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted

formand
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